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Aan: Fusiecommissie AV Haarlem / KAV Holland 
Haarlem,  21 maart 2024 

Van: Roland Thon, Niels Ran en Frits Wiltink 

 
Inleiding 
Is er nog behoefte aan een Stichting exploitatie Kantine Atletiekbaan Pim Muliersportpark (‘de 

Stichting) als AV Haarlem en KAV Holland zijn gefuseerd? En zo ja, welke stappen moeten er 
worden gezet om op de nieuw gefuseerde situatie in te spelen? 
Deze en andere vragen komen aan de orde in dit voorstel tot overdracht. 
 

Waarom een stichting? 
De Stichting exploitatie Kantine Atletiekbaan Pim Muliersportpark is opgericht op 10 Juni 1988 
door Baltine de Wit (AV Haarlem) en Jan Roelfsema (KAV Holland). De oprichting was 
hoodzakelijk omdat hiermee allereerst de kantine exploitatie in één juridisch 

samenwerkingsverband met één bestuurlijk verantwoordelijke organisatie gebracht kon 
worden. 
 
De Stichting heeft - praktisch vertaald - tegenwoordig twee taken, te weten het exploiteren van 

de kantine en het organiseren van de atletiekwedstrijden van beide verenigingen op de baan 
in Haarlem. 
 
Voor alle volledigheid: in de statuten van de Stichting zijn deze taken in een zeer ruime 

doelomschrijving opgeschreven, te weten: 
“het door middel van het exploiteren van een kantine stimuleren en intensiveren van het 
verenigingsleven van de te Haarlem gevestigde verenigingen Atletiek Vereniging “Haarlem” en 
Katholieke Atletiek Vereniging Holland (KAV Holland), en voorts al hetgeen met een en ander 

rechtstreeks of zijdelings verband houdt of daartoe bevorderlijk kan zijn, alles in de ruimste zin 
des woords.” 
 
Stichtingsbestuur en commissies 
 

Frits Wiltink (voorzitter) vacant 1 
Roland Thon (penningmeester) vacant 2 

Niels Ran (secretaris)  
 
Er zijn twee commissies actief binnen de Stichting, dit zijn de Kantine Commissie (KC) en de 
Wedstrijd Organisatie Commissie (WOC). Deze commissies werden in 2023 bemenst door: 

 
Kantine commissie  

AV Haarlem – vacant 
KAV Holland – Frits Wiltink 

 

Wedstrijd Organisatie Commissie  

KAV Holland – vacant / Frits Wiltink 
AV Haarlem – Karin Nilsson / René Ruis / Viktor Beelen / Niels Ran  

 
Wat doet de Kantine commissie (KC) 
 

De KC faciliteert het kantine gebruik van beide verenigingen en zorgt voor de kantine bezetting 
tijdens de trainingsavonden en wedstrijddagen. Alle gezamenlijke kantine inkopen worden 
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door de KC verzorgt. De KC is ook het aanspreekpunt bij mogelijke verhuur van de kantine 
voor externe activiteiten en verzorgt eens per twee weken het schoonmaken van de kantine en 
de toiletten. Ten slotte zorgt de KC ervoor dat er altijd iemand is om de kantine te openen en 

te sluiten. 
 
Wat doet de Wedstrijd Organisatie Commissie (WOC) 

 

De WOC is de gezamenlijke wedstrijdorganisatie commissie voor beide atletiekverenigingen 
en organiseert de competitiewedstrijden van de Atletiekunie en de overige wedstrijden voor 
beide verenigingen. Ook atletiek jurycursussen worden door de WOC georganiseerd. In 2023 

heeft er geen jurycursus plaats gevonden.  Bij wedstrijden is de WOC verantwoordelijk voor de 
inzet en het beheer van de Elektronische Tijdwaarneming apparatuur. Bij iedere wedstrijd 
waarbij de ET wordt ingezet, wordt een vast bedrag toegevoegd aan de ET reserve.  
Op termijn zal van deze opgebouwde reserve door de WOC een nieuwe ET installatie 

aangeschaft gaan worden.  
 
Ook in 2023 is de ET incidenteel tegen betaling aan andere verenigingen verhuurd, waarbij 
onze eigen WOC mensen de tijdwaarneming hebben verzorgd. Deze externe ET verhuur 

vormt geen structurele bron van inkomsten vanwege het feit dat de ET inzet door een zeer 
kleine, selecte groep WOC’ers wordt gedaan. 
 
In het najaar van 2022 is door de Stichting een elektronisch startsysteem aangeschaft bij de 

firma TimeTronics. Dit startsysteem met een elektronisch startwapen wordt direct gekoppeld 
aan het ET tijdwaarnemingssysteem. Er zijn extra geluidsboxen aangeschaf t waarmee het 
startsignaal ook bij een 400m start op een gebogen startlijn goed hoorbaar is voor alle atleten. 
Het vertrouwde startpistool zal daarmee vanaf de komende openingswedstrijd vervangen gaan 

worden door een elektronisch startsignaal. 
De kosten voor de aanschaf zijn evenredig verdeeld over AV Haarlem, KAV Holland en de 
WOC, waarbij door de Stichting middels een BOSA subsidie nog ~20% van de gemaakte 
kosten zijn terug ontvangen. 

 
De in de zomer van 2023 geplande complete baanrenovatie van onze atletiekbaan is na 
overleg met de verenigingen en de WOC door SRO uitgesteld en doorgeschoven naar het 
voorjaar van 2024. Hierdoor was het voor de WOC toch mogelijk meer baanwedstrijden te  

organiseren dan dat in het voorjaar 2023 stond  gepland.  
 
Financieel beheer 
 

Het financieel beheer omvat de betaling van de rekeningen, het administreren van de 
betalingen en ontvangsten en het jaarlijks verantwoording afleggen van het gevoerde beheer.  
In geval de exploitatie van de kantine sluit met een positief resultaat, wordt dit verdeeld onder 

beiden verenigingen. In geval van verlies (helaas de laatste jaren het geval (oorzaak 
voornamelijk corona van de jaren 2020-2023) teert de stichting in op haar eigen vermogen.  
De uitkomsten van de wedstrijdexploitatie blijven in eigen beheer.  
 

Vermogen van de Stichting 
Naast de bescheiden rekening courant saldi hebben KC en WOC beide een klein 
spaarvermogen. De WOC beschikt daarnaast nog over een reserve waarin gespaard wordt 
voor het doen van duurzame uitgaven voor het Elektronisch Tijdregistratiesysteem en het 

daaraan gekoppelde Startsysteem.  
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Het ligt voor de hand gelden en systemen over te dragen aan de fusie vereniging.  
 
Voorstel voor een gefuseerde situatie 
 

In het geval van een gefuseerde, nieuwe vereniging kunnen bestuur en beheer van de kantine 
en de wedstrijdorganisatie overgaan naar het bestuur van de nieuwe vereniging. Het nieuwe 

bestuur kiest dan hoe het de taken organisatorisch wil onderbrengen. Uit ervaring wijs 
geworden, doet de bestaande stichting daarbij het dringende advies om van meet af aan te 
zorgen voor een ruim voldoende aantal vrijwilligers, heldere taakomschrijvingen (en 
verdelingen!) en bezettingsroosters.  Dit is een noodzakelijke voorwaarde om alle leden te 

kunnen verplichten hun deel in de diverse noodzakelijke clubtaken te verrichten. 
 
Met het overgaan van het bestuur ligt het ook voor de hand de bezittingen van de stichting 
onder te brengen in de nieuwe vereniging. Deze bezittingen betreffen in hoofdzaak de saldi op 

rekeningcourant- en spaarrekeningen van de KC en de WOC.  De inventaris van de kantine 
(meubilair, keukeninrichting e.d.), het Elektronisch Tijdregistratiesysteem en het Elektronisch 
Startsysteem zijn niet op de balans geactiveerd en kunnen zonder nadere administratieve 
handelingen worden overgenomen. 

 
Welke wensen heeft de Stichting voor de toekomst? 
 

Kantine 
• Meer wedstrijden voor meer omzet 
• Functie voor clubleven? 
• TV kijken bij grote sportevenementen? 

• Uitbreiding assortiment? 
• Rooster bezetting kantine door vaste poule van vrijwilligers  

WOC 
• Meer wedstrijden 

• Rooster vrijwilligers bij wedstrijden 
• Positie in technische structuur trainers / wedstrijden / loopjes / afstemming 

wedstrijdkalender 
 

Voortbestaan van de Stichting 
Dit is vooral een vraag aan het nieuwe bestuur.  Kiest het bestuur voor het voortbestaan van 
de Stichting, dan moet er een keuze worden gemaakt tussen een inactief/ slapend of een 
actief voortbestaan.  

Een voortbestaan als slapende organisatie heeft niet zo veel nut.  
Alternatief is het aan de Stichting een specifiek doel te koppelen. Bijvoorbeeld als fonds 
voor slechtere tijden of een bepaald specifiek verenigingsdoel (trainersfonds, fonds voor leden 
die moeite hebben met het betalen van de contributie, sponsoring van talenten e.a.). In het 

geval de stichting een specifiek doel krijgt, lijkt het wel genereus om de geldmiddelen van de 
stichting eenmalig bij de stichting te houden. Uitzondering daarop zou het saldo van de 
reserve voor de ET en startpistool moeten zijn. Dat geld moet hiervoor beschikbaar blijven en 
dient dus over te gaan naar de nieuwe vereniging. 

 
En het is natuurlijk mogelijk de Stichting geheel op te heffen. 
 
Het stichtingsbestuur heeft een lichte voorkeur voor het in stand houden van de stichting en 

daar een voor het bestuur van de nieuwe vereniging te kiezen doel aan te koppelen. 


